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 Nicméně myšlenky většiny z nás už směřují k událostem budoucím – World 
Cupu. První nemilou zprávou je los. Holky i kluci hrají ve stejné časy, takže se neu-
vidíme a nebudeme se moci podporovat. Mužská část začíná proti Irsku, následuje 
Norsko a zítra dopoledne Dánsko. Irsko má jako domácí stůl vybrané Tornado, což 
je pro většinu z nás velká neznámá, jediný, kdo na tom stole hrál nějaký větší tur-
naj, je snad Závin. Na druhou stranu ten stůl je tak zábavný, že bych hrál jen na 
něm. Nové míčky drží dobře, jeden brankář funguje bezvadně a ten zvuk, když 
vstřelíte gól? Irsko je jedna z těch zemí, které se účastní pouze výjimečně, ale 
nepříjemní být dovedou. Jejich tým staví na výkonech Normana Cloneyho, jedno-
značně nejlepšího Ira. Vždyť tři ze čtyř bodů udělal právě on. Naštěstí čtyři nestačí, 
vítězíme 12:4. V dalším hracím čase hraje náš největší soupeř ve skupině Dánsko 
proti outsiderovi Norsku a nejen, že roli favorita potvrdí potupně 16:0, ale přede-
vším zaujme svou hrou na Robertu, tedy našem domácím stole. I my si s Norskem 
poradíme celkem bez problémů (15:1), ovšem Dánsko bude mít před klíčovým du-
elem skupiny výhodu lepšího skóre, to znamená, že k výhře ve skupině jim s námi 
stačí uhrát remízu. To ženský tým si zaslouží absolutorium, jedinou kaňkou byla 
prohra Karolíny Holé proti ruské reprezentantce jménem Olga Sarnitskaya, jinak 
celkové skóre 23:1 proti Rusku a JAR nechá holky spát v klidu, obzvláště, když Ho-
landsko ztratilo sety dva. 

čerpanému fotografovi, jenž čeká s objektivem u oka už třicet míčků, aby zachytil 
radost z vítězství jednoho z nich, už modrá ruka a hoši si stále hrají. Zkušenější 
Nunes nakonec vyhraje 17:15, oba si ale vyslechnou dlouhý aplaus. No a  tím 
to skončilo. Mnozí neskrývají zklamání. Já to tak záporně nehodnotím. Podali 
jsme dobré výkony, vyhráli jsme, co jsme měli vyhrát, nevyhráli, kde to nebylo 
žádáno. Štěstíčka trochu víc a všechno mohlo být jinak. Možná volba stolu pod 
tlakem titulu z Giubiasca nebyla úplně nejvhodnější, jelikož Roberto Sport byl 
pro soupeře hrající na Bonzini asi nejschůdnější stůl ze všech zbývajících, i když 
třeba Francie měla tým poskládaný velice citlivě a kompaktně, a když jsem je vi-
děl na Tornadech proti USA, pocit špatné volby mě opustil. Vlastně mě opustily 
všechny negativní pocity během sledování předčasného finále. To je, jako když 
celý život chodíte na Viktorku, a pak sedíte na hlavní tribuně Nou Campu. Hlava 
na hlavě, 800 lidí křičí „allez les bleus“ (pojďme modří), dalších 150 „jů es ej“ a do 
toho hraje Nunes svůj druhý tie break za den. Pokaždé, když skóruje, začne skákat 
ke druhému stolu a u toho ostentativně mává na jásající dav. Proti němu hraje 
Yore, působí klidněji, ale na konci zápasu ho dvě hrubé chyby donutí zpytovat 
svědomí. Nunes vítězí 10:8 a já abych si hledal bezpečný úkryt před ušlapáním. 
Stav je 2:2, začínají dvojice: Spredeman, Zamora – Dos Santos , Nunes a Moore, 
Mares – Yousfi, Zapater. Neuvěřitelné. Nepochopitelné. Fascinující, úžasné. Co ti 

 Sobota. Zápasy začínají až v poledne, takže všichni, zdá se, disponujeme 
dostatkem sil. Holky svůj první těžký zápas na turnaji zvládly bez problémů. Ni-
zozemky přehrály 8:4 a zajistily si „lepší“ výchozí pozici do vyřazovacích bojů. Pro 
náš zápas proti Dánsku zvolili pořadatelé zónu 1, tedy přední čtyři stoly snímané 
pěti kamerami. Po dlouhé taktické poradě jsme se rozhodli rozložit síly rovno-
měrně a dvojice nastoupily ve složení Mlejnek – Pražák, Plasgura – Zechmeister, 
Kodl III. – Křepela a Zavoral – Lávička. Na jedničky nastoupili první jmenovaní. 
Obrovské zklamání přineslo rozhodnutí pořadatelů, kteří nás vzhledem k ne-
dostatku času donutili hrát vždy čtyři zápasy najednou, čímž utkání absolutně 
ztratilo diváckou kulisu. Dramatičnost a bojovnost ale ne. Každý míček rozho-
doval. Bohužel rozhodující chvíle patřily Dánsku, zvítězili nejtěsnějším možným 
rozdílem a v pavouku je čekalo Lucembursko, nás Francie. Obecně se opět dalo 
říct, že ta naše půlka pavouka je těžší – Německo, Rakousko, USA, v té druhé 
bych to asi nejlépe narýsoval Dánsku nebo Slovensku, které mohlo konečně říct, 
že mají schůdný los, jenže trochu nečekaně prohráli hned v prvním kole s ne-
úplnou Kanadou až v prodloužení, a to měl Erik zápas před tím tři matchbally. 
Zpět k našemu zápasu. Vzhledem k soupeři bylo evidentní, že nás opět čeká zóna 
1, tentokrát budou ale kamery vysílat do celého světa a tribuna bude narvaná 
k prasknutí domácími rowdies. První, kdo si to vyzkoušel na vlastní kůži, byl 
Závin. Krásné vstupy do jednotlivých setů vždy ale skončily za vedení 3:0, resp. 
2:0. Láďovi se podařilo dovést zápas proti Lebecqovi do prodloužení, ale dále ne. 
Mírovi zkřížil cestu Meckes, a také došlo na prodloužení, a také neúspěšně. Na 
druhých stolech začal zápas mezi Paulem Nunesem a Petrem Plasgurou. 5:1, 0:5 
a mezitím, co na stole číslo jedna už prohrává Míra s Prážou, nastane neskutečná 
přetahovaná. Oba hráči neustále stupňují napětí v užaslé hale. Paul může poslat 
Francii do čtvrfinále, Petr pak třikrát udržet naději pro naše barvy a zase nic... Vy-

Američani postavili za tým? To je nádhera, na Tornadu nenajdou přemožitele, na 
Bonzini už se trochu naučili. Je to odveta za čtvrtfinále z Hamburku, kde vyhráli 
Francouzi. A je to odveta, jak má být. USA skutečně sestavily tým, ne jen sdružení 
individualit. Postupují, 5:2, ve dvojicích neztratily ani set. Do semifinále ještě na-
stoupí Rakousko, Dánsko a Holandsko. Ženy si vybraly stůl dobře, hrály dobře. Ve 
čtvrtfinále porazily Británii 6:0, jenže celý turnaj jim pokazily Němky. Ne proto, 
že by je porazily, ale proto, že ve skupině podlehly úplně nepochopitelně Francii, 
kterou ve finále porazily 4:0, takže Francie na Bonzini čekala v semifinále na naše 
reprezentantky také na Bonzini. To byla ta nejhorší možnost, jaká mohla nastat. 
0:5. Ani tento zápas nebyl tak jednoznačný, jak vypadá výsledek, ale třetí sety 
nám letos nepatřily... Druhými poraženými semifinalistkami se staly Rakušan-
ky, kterým to tak trochu prokoučoval Peter Nigitz. Melissa s Verenou své dvojice 
sice vyhrály, ale v těch dalších už nebyl nikdo, kdo by vyrovnanému německému 
týmu dokázal sebrat body. Neděle nepřinesla už tolik krásných a napínavých 
chvil, co dny předtím. Američané celkem bez problémů porazili Rakousko v semi-
finále, resp. Holandsko ve finále. To asi ve finále nikdo nečekal. Přešli přes Dánsko 
až v nastavení. 
 Všichni se vyfotili, dostali pohár (ten si odvezla Karolína Holá), medaile a šlo 
se na večeři. Po večeři na hotel a začalo se hodnotit. A jednu podstatnou část obou 
týmů jsem ještě nezhodnotil. Byl jí kouč – Patrik Vanson. Kouči, děkujem, koučoval 
jsi na trávníku i mimo něj, byl jsi nám oporou a bylo na Tebe spolehnutí. Tak a teď 
už jenom koukat na Eurosport, na ty hvězdy... Díky výkonnému výboru ČFO byla 
odvysílána i krátká reportáž na Primě, bohužel však z neznámých důvodů nebyli 
pozváni ti, kterým to mohlo přinést sponzorskou odměnu – Láďa a Šárka. Jestli 
vás alespoň trochu baví fotbálek, jeďte se příští rok podívat, stojí to za to...

libor kodl iii.

Hrací plocha ve francouzském Nantes
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Termín: 20. listopadu 2008
místo: Praha, Michle 
počet delegátů: 19

ProGram:

Zahájení:	Prezident ČFO Jan Mareš přivítal delegáty a požádal je o zapsání do 
prezenční listiny. 
Představení	předsedajících.	David Vráblík – majitel firmy Rosengart, s.r.o., Jan 
Mareš – prezident ČFO, Josef Souček – předseda výkonného výboru, Jakub Čmiko 
– místopředseda výkonného výboru, Karolína Holá – členka výkonného výboru. 

1.	Volba	orgánů	

1.a) Zapisovatel - Josef Souček
průběh hlasování: 14 pro 0 proti 1 zdržel se 

1. b) Mandátní komise – Jakub Čmiko, Helena Pevná
průběh hlasování: 16 pro 0 proti 0 zdržel se 

1.c) Schválení jednacího řádu konference
- řídící valné hromady je prezident ČFO
- slovo uděluje účastníkům řídící valné hromady
- do diskuse se každý přihlašuje zvednutím ruky, slovo uděluje řídící valné hro-

mady
- diskusní příspěvek nesmí být delší než 3 min.
- v průběhu jednání musí být vypnuty mobil. telefony
- v průběhu jednání se nesmí kouřit a pít alkohol
- porušením některých z těchto bodů může být delegát vyloučen z jednací míst-

nosti
průběh hlasování: 11 pro 1 proti 5 zdržel se 

2.	Schválení	programu	valné	hromady

Jan Zechmeister vystoupil s požadavkem, aby jeho příspěvek mohl být dlouhý cca 
15 minut a byl vsunut před bod 7. Libor Kodl III. vystoupil s požadavkem, aby jeho 
5 minutový příspěvek byl vsunut za příspěvek Jana Zechmeistra. 
průběh hlasování: 9 pro 6 proti 1 zdržel se 

3.	Hlasovalo	se	o	zaznamenání	valné	hromady	na	videokameru
průběh hlasování: 13 pro 1 proti 3 zdržel se 

4.	Hlasovalo	se	o	zaznamenání	valné	hromady	na	diktafon
průběh hlasování: 16 pro 0 proti 1 zdržel se 

5.	Vystoupení	Jana	Mareše:	
- představení vzniku ČFO a začátek spolupráce s firmou Rosengart, s.r.o. 
- historie mezinárodní foosballové organizace ITSF a kooperace firmy Rosen-

gart, s.r.o. s ní. Téma oficiálních a rozpoznaných stolů ITSF. Žádost o oficiální 
stůl podává sportovní organizace nikoliv výrobce stolu. V roce 2006 odstoupe-
ní Jupiteru jako oficiálního stolu. Přibrání Tecballu v roce 2006 jako oficiálního 
stolu ITSF. Oficiální stůl musí mít podporu 6-ti různých národních federací, roz-
poznaný stůl musí mít podporu dvou národních federací, aby o něm výkonný 
výbor hlasoval. V roce 2007 byl výkonným výborem ITSF jednohlasně schválen 
jako rozpoznaný stůl Rosengart a Leonhart. 

- představení členky výkonného výboru Karolíny Holé a její činnosti ve výkon-
ném výboru. 

- vypracování a odeslání grantu. K 31. 10. 2008 byla odeslána žádost o grant 
MŠMT. 

- valná hromada ITSF bude v pátek 9. 1. 2009 v Nantes. Za organizaci je možnost 
nominovat člena do jednotlivých komisí. 

- v rámci World Cupu budou probíhat dne 7. 1. 2009 atestace rozhodčích pod 
vedením A. Zamory a T. Yora.

- oslovení Roberta sport na multitable turnaj. Stoly jsou ochotní zapůjčit, ale 
nejsou ochotni se jakkoli podílet na finančních nákladech spojených s organi-
zací a pořádáním turnaje. 

- přednesena zpráva o činnosti ČFO v roce 2007/2008 zpracovaná Josefem Sou-
čkem viz. příloha

Diskuze vyvolaná Tomášem Kreislerem o absenci finančních rezerv na propagaci 
ČFO.
 
- přednesena finanční zpráva za sezónu 2007/2008 zpracovaná Jakubem Čmi-

kem viz. příloha 
 Libor Kodl objevil ve finanční zprávě nedostatek v podobě absence prodaných 
ITSF stolů do ČR a příspěvku ITSF za ně ČFO. Jedná se částku 600,- Euro. Bude nově 
zapracována do finanční zprávy. 
 
Silvie Vávrová vznesla požadavek, aby se zvýšilo startovné na mezinárodních tur-
najích pořádaných ČFO a turnajích kategorie A pořádaných ČFO. Bude diskutováno 
výkonným výborem a Radou ČFO. 

Diskuze vyvolaná Tomášem Džurdženíkem o nízké kvalitě stolů firmy Nordcup. Da-
vid Vráblík vyzval zástupce ústeckého kraje, aby vznesli připomínky výkonnému 
výboru ČFO ke kvalitě stolů v kraji. Zavázal se k jednání s firmou Nordcup a násled-
nému vyjádření do dvou měsíců. 
Závěr: Valná hormada pověřila Davida Vráblíka a výkonný výbor ČFO prověřit a v pří-
padě nedostatků zjednat nápravu na ligových hracích místech v ústeckém kraji tak, 
aby hrací stoly firmy Nordcup splňovaly ligové standardy. 

	6.	Vystoupení	Davida	Vráblíka	majitele	firmy	Rosengart,	s.r.o.	
- podpora sportu v ČR a střední Evropě. Přehled nákladů firmy Rosengart, s.r.o., 

které nejsou uvedeny ve finanční zprávě ČFO a každoročně dosahují výše 1,1 
milionu korun. Náklady na mzdy organizátorů, techniků, dopravu stolů, kan-
celáře, údržby webu aj. 

- novinkou na webu ČFO by měl být v brzké době formulář, který umožňuje hrá-
čům upozornit na nekvalitní stůl. 

- informace o zvýšení poplatku za recognized stůl je zvýšen ze 3000,- Euro na 
5000,- Euro.

- k tomu, aby Rosengart mohl být ITSF oficial table vede dlouhá a složitá cesta. 
- vyroben nový ITSF model stolu Rosengart, který je volně k prodeji. 

Diskuze vyvolaná Miroslavem Mlejnkem na téma zdražení hry fotbálku. Argumen-
tací Davida Vráblíka bylo: Rosengart 10 let nezdražil a za tu dobu se mnohoná-
sobně zvýšily náklady.

7.	Vystoupení	Jana	Zechmeistera.	
- připomínky ke stanovám ČFO. Eventualita volby nového prezidenta, změna 

stanov tak, aby měli členové přehled o chodu ČFO.
- stanovy ČFO by Jan Zechmeister změnil v těchto bodech. Čl 7. Valná hromada 

by měla být pořádaná jednou za rok.
- mimořádnou valnou hromadu může svolat prezident či jakýkoliv člen výkon-

ného výboru, ne pouze předseda výkonného výboru. 
- jak svolat valnou hromadu? Orgán, který svolává valnou hromadu musí dát 

 zápis a usnesení z valné hromady Čfo
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měsíc předem tuto skutečnost na vědomí všem kapitánům a předsedům 
a zveřejnit tuto skutečnost na svém veřejném webovém portálu. Volba probí-
há vždy veřejným hlasováním.

- návrh na vypuštění článku o registracích a příspěvcích. 
- chybí článek 14. 
- Bod 4. Změny ve stanovách je oprávněna dělat pouze valná hromada. Návrhy 

na změny předkládá výkonný výbor. Na příští valné hromadě by měl výkonný 
výbor přednést návrh nových stanov.

- kapitán může být zastoupen členem svého družstva, pokud mu dá kapitán 
plnou moc. 

 - Rada ČFO by měla obsahovat tyto zástupce: Jan Zechmeister – jeví zájem 
o problematiku, Petr Pražák podpora zástupců na Moravě, za CBFA Ladislav 
Křepela, Libor Kodl – dobrá komunikace se členy, Šárka Holomoucká. Předse-
dou rady by měl být kandidát s největším počtem hlasů. 

8.	Vystoupení	Libora	Kodla.	
- poděkování ČFO, Rosengartu, reprezentaci. 
- setrvání prezidenta ve funkci pod podmínkou složení ITSF zkoušek na rozhodčí. 
- mimořádnou valnou hromadu by mohla svolávat i Rada ČFO.
 - změna stanov: možnost práva hlasování i pro kapitány družstev. 

9.	a)	Hlasování	pro	změnu	stanov:	
průběh hlasování: 17 pro 0 proti 0 zdržel se 

9.	b)	Hlasování	o	změně	stanov:	
průběh hlasování: 17 pro 0 proti 0 zdržel se 

10.	Možnost	práva	hlasování	i	pro	kapitány	družstev:	
průběh hlasování: 16 pro 0 proti 0 zdržel se 

11.	Vystoupení	Karolíny	Holé	na	téma	Rada	ČFO,	Komise	rozhodčích	ČFO,	
STDK	a	její	návrhy	na	tyto	komise	viz.	přílohy.	
Připomínka Silvie Vávrové, aby STDK ve středních Čechách byla i nadále 5-ti člen-
ná. 
 
12.	Hlasování,	zda-li	se	bude	postupovat	v	tvorbě	komisí	dle	návrhu	Ka-
rolíny	Holé
průběh hlasování: 15 pro 0 proti 0 zdržel se 

13.	Volby	Rady	ČFO:	počet	hlasujících	40
13	a)	Hlasování	o	tom,	aby	Josef	Souček	byl	stálým	členem	Rady	ČFO
průběh hlasování: 25 pro 4 proti 11 zdržel se 

Kandidáti	do	Rady	ČFO:	Jan Zechmeister, Miroslav Mlejnek, Vojtěch Nykodym, 
Silvie Vávrová, Šárka Holomoucká, Petr Pražák, Petr Plasgura, Bohumil Křivda, 
Libor Kodl, Ladislav Křepela, Milan Lávička.

Minutové	představení	jednotlivých	kandidátů:	Petr Plasgura, Bohumil Křiv-
da, Jan Zechmeister, Libor Kodl, Petr Pražák, Miroslav Mlejnek, Ladislav Křepela, 
Silvie Vávrová, Vojtěch Nykodym, Milan Lávička, Šárka Holomoucká.

Proběhla diskuze o tom, zda volit Radu ČFO veřejně či tajně. Nakonec se přistou-
pilo k tajné volbě, kdy každý z hlasujících měl možnost na lístek napsat až 4 své 
kandidáty do Rady ČFO. 

	13b)	výsledky	tajné	volby	Rady	ČFO	
Petr	Plasgura	-	31	 Petr	Pražák	-	25
Láďa	Křepela	-	24	 Milan	Lávička	-	17
Libor Kodl - 14  Jan Zechmeister - 11
Miroslav Mlejnek - 11 Bohumil Křivda - 7
Vojtěch Nykodym - 6 Silvie Vávrová - 5
Šárka Holomoucká - 3

Pozn. Tučně označení jsou úspěšní kandidáti. 3 hlasující vybrali po 3 kandidátech 
a jeden hlasující volil pouze jednoho kandidáta. 

14.	Hlasování	o	právoplatnosti	zvolení	nové	rady	ČFO
průběh hlasování: 35 pro 1 proti 0 zdržel se 

15.	Volná	diskuze:	Libor	Kodl	vznesl	požadavek,	aby	byly	turnaje	ČFO	ří-
zeny	podle	programu	FAST.	Zvýšení	členského	příspěvku	o	100,-	Kč.	

16.	Hlasování	o	korektnosti	zápisu	z	valné	hromady.
průběh hlasování: 12 pro 0 proti 0 zdržel se 
  
Závěrem prezident ČFO poděkoval všem přítomným za účast.
V	Praze	20.11.2008	 	zapsal:	Josef	Souček	

 Sezónu zahájilo Czech Open a ženy se střetly v soubojích o mistrovské tituly. 
Jako obvykle pražskou Stromovku navštívila i Samantha di Paolo a letos to bylo 
poprvé, co si neodvezla double. Zařídil to slovensko-maďarský pár Kliková – Kon-
cz. Už v semifinále porazily Samanthu a Megi poprvé a posléze poslaly do „B“ 
i Šárku s Tessou, které se už z prohry nedokázaly vzpamatovat a skončily třetí. 
Čtvrté místo obsadily po dlouhé době spolu hrající Karolina Černá a Silvie Vávrová.
 To ve velice kvalitně obsazených jedničkách, které účastí obohatily poprvé 
i hráčky z Německa, a přispěly tak k obdivuhodnému počtu 35 soutěžících, si svou 
suverenitu udržela. Druhé místo obsadila Tessa Otten, třetí jako jediná česká hráč-
ka v první šestici Šárka Holomoucká. Čtvrtá totiž skončila Petra Koncz a na pátém 
místě se umístily Nadine Gröschl a Nikola Plasgurová.
 Dále se seriál ČP stěhoval do mosteckého Bristolu. Slabá účast šesti dvojic při-
nesla milé překvapení Hance Sakalové a Lucii Jeřábkové v podobě pohárů za třetí 
místo. Tradiční finále dvojic mezi Andy – Pavli a Megi – Šárka tentokrát vyhrál 
brněnsko-pražský pár. Obě útočnice si druhý den finálovou účast zopakovaly, role 
poražených si prohodily. Třetí místo vybojovala po skvělém výkonu Andy.

 Zatím posledním místem setkání české špičky bylo Brno a jak už bývá na Mi-
strovství Moravy zvykem, o překvapení nebyla nouze. Hned v prvním zápase se 
vlevo odebraly Pavli s Andy, ve druhém Šárka s Megi, a tak se ve finále pravé strany 
utkaly Simona Horňáčková s Petrou Klímovou a Silvie Vávrová s Gábinou Merto-
vou. Gábina se na poháru ukázala po dlouhé době, ale fotbálek nezapomněla, 
to ne. A když se k tomu daří Silvě, těžko se taková dvojice poráží. V sobotu se to 
nepodařilo nikomu a holky s přehledem vyhrály. Pavli a Andy zatím „čistily“ stranu 
poražených a nejeden kvalitní pár se musel sklonit před jejich umem, takže třeba 
Šárka s Megi vyšly pohárově na prázdno na pátém místě stejně jako Mariana Šo-
povová a Terka Pfeifferová na čtvrtém. Nakonec zanechaly na třetím místě i Peťku 
se Simčou, ale více sil jim již nezbylo.
 Jedničky se vyvíjely takřka stejným způsobem jako před rokem. Finále pravé 
strany vyhrála Silva nad Pavlínou. Z levé strany se na třetí místo propracovala 
Šárka a teď nastává změna: Celkové finále nakonec přineslo vavřín Pavlíně po 
nekonečně dlouhém a napínavém zápase.

libor kodl iii.

 ženy v polovině sezóny
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Tim	 Ludwig	 už	 léta	 patří	 k	největším	 profíkům	 fotbálkového	 sportu.	
Vidět	tohoto	německého	sympaťáka	na	českých	turnajích	není	žádnou	
raritou.	Naposledy	nám	„vybral	bank“	na	posledním	Czech	Openu,	kde	
zvítězil	 v	open	doubles	 spolu	 s	Arthurem	Carlettou.	A	svoji	 pověst	 svě-
tového	hráče	potvrdil	na	nedávném	Mistrovství	světa	v	Nantes,	kde	ve	
dvojicích	 po	 dramatickém	 finále	 odešel	 se	 stříbrnou	medailí.	 Tim	 žije	
v	hlavním	městě	Dolního	Saska	–	Hannoveru	a	narodil	se	28.února	1980			

Ahoj	Time.	Myslím,	 že	první	 otázka	 je	 jasná.	 Jak	a	kdy	 jsi	 se	dostal	 ke	
stolnímu	fotbálku?
 Začal jsem hrát nějakých třináct let zpátky, když jsem ještě chodil do školy. 
Kousek od ní jsme měli hospodu, kam jsme chodili po vyučování nebo když jsme 
měli volnou hodinu. Hrávali jsme s kámošema jen tak mezi sebou, až pak jsem se 
dozvěděl, že se v našem městě hraje liga. Tak jsem ji začal hrát, protože jsem se 
chtěl zlepšovat.

A	pamatuješ	si	svůj	první	turnaj?
 Jo, to bylo před dvanácti lety. Nevyhrál jsem tehdy jedinej leg.

Kterého	ze	všech	svých	úspěchů	si	ceníš	nejvíce?
 Druhé místo v Euabonne, na mistrovství světa Bonzini s Robem Athou, letos 
(2008). Dále druhé místo v Hamburku v roce 2006 s nároďákem. Řekl bych, že 
moje největší vítězství jsou vlastně druhá místa (smích).

Trénuješ	ještě	vůbec	nebo	pouze	hráváš	turnaje?
 Dodnes trénuji celkem dost. V podstatě každý den hraji s Johannesem Wa-
hlem. Většinou si dáme jedničky, ale často taky trénuji sám. Nemám doma stůl, ale 
náš ligový tým KGB Hannover má svůj klub, který je deset minut od mého baráku. 
Máme tam všechny ITSF stoly, plus snad všechny možné další, na kterých se občas 

 v hospodách fotbálek nehrávám
hrává. Dohromady 13 stolů. Většinou vždy hrajem na tom stole, na kterém se bude 
hrát nejbližší turnaj.

A	máš	nějaký	oblíbený	stůl?
 Vážně ne. Mám rád stolní fotbálek obecně, jedno jaký stůl. Jasně, někde se mi 
hraje líp, někde hůř. Kdybych měl udělat nějaký seznam podle pořadí, tak by to 
bylo: Tornado, Bonzini, Tecball, Roberto, Garlando. Ale rád hraji i na stolech, které 
nejsou oficiální ITSF, jako Lehmacher, Rosengart atd. 

Co	 vím,	 tak	 v	Německu	 máte	 velkou	 ligovou	 tradici	 (snad	 už	 od	 roku	
1978).	Hraješ	za	KGB	Hannover	a	v	posledních	letech	jste	získali	tři	tituly	
v	řadě.	Poslední	rok	to	však	nevyšlo.	Co	se	stalo?	A	jak	moc	vážně	bereš	
ligu	oproti	turnajům?
 Liga je pro náš tým pochopitelně velice důležitá, a tím pádem i pro mě. Ale sa-
mozřejmě, když člověk hraje tolik velkých mezinárodních turnajů, tak těžko bude 
brát jako svoji největší prioritu vyhrát ligu. Bundesliga prodělala minulý rok velkou 
změnu. Dříve se hrálo multitable, všechny stoly byly dovolené. Teď se zavedl nový 
systém. Hraje se pouze na Tecballu. Což samozřejmě mělo velký dopad. My jsme 
prohráli ve velmi napínavém a těsném semifinále proti týmu, který je na Tecballu 
strašně silný. Ale příští rok jim to snad vrátíme. Oni jsou na tom stole opravdu špič-
ka: Uli Stoepel, Frank Brauns, Christian Szule, Thierry Mueller, Katrin Matsushita, 
Peter Vogele. Bude to velmi těžké, ale uvidíme.

V	 září	 jsme	 tě	 mohli	 vidět	 v	Čechách	 na	 Czech	 Openu,	 kde	 jsi	 zvítězil	
v	open	doubles	s	Arhurem	Carlettou.	Jak	se	ti	u	nás	líbilo	a	co	by	se	podle	
tebe	mělo	do	budoucna	zlepšit?
 V Čechách hraji vždycky hrozně rád. Turnaje jsou vždy perfektně zvládnuté, 
všechno běží jak na drátkách. Možná co bych uvítal, tak by to byl nějaký monitor, 
kde by bylo vidět pavouka a mohl se tak kouknout na svůj postup turnajovým 
sítem. A taky občas dělá problémy, že špatně vyslovujete německá jména. Mí přá-
telé Ingo a Johannes kvůli tomu měli několik recallů, protože prostě neslyšeli své 
jméno. Ale tím se zas tak netrapte, já bych taky nedokázal vyslovit česká jména 
(smích).

Jak	se	ti	hraje	na	našem	stole	Rosengart?
 Mám tenhle stůl rád. Hraje se mi na něm dost lehce a je perfektní pro staho-
vačku. A taky mě na něm baví obrana, vzadu jdou dělat na Rosengartu věci, které 
by jinde nešly ani náhodou. Jediná věc, která mi trochu dělá problémy je pětka, 
respektive vzdálenost panáčků na pětce a taky délka téhle tyče. Bránění i nahrá-

Tim vs Frederic

Tim a Arthur Carletta jako vítězové open doubles na Czech Open
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vání je pak takové zvláštní. Navíc tam je moc vysoký manťák, takže na míček není 
dobře vidět, když hraješ blízko mantinelu. Ale jinak se mi fakt moc líbí, hra je na 
něm taková jednoduchá a pohledná.

Finálový	zápas	byl	velmi	napínavý,	přestože	to	dlouho	vypadalo	na	jed-
noznačnou	záležitost.	 Jak	 jsi	 se	cítil,	když	Nykodym	s	Mlejnkem	najed-
nou	vyrovnali	na	dva	dva	a	poslali	zápas	do	rozhodujícího	legu?
 Když hraješ takový zápas, musíš se koncentrovat na absolutní maximum. Chtěl 
jsem hrát svoji hru a nedostat se pod tlak. Ale poté, co prohráli pět her v řadě (šli 
jsme zleva), se najednou vrátili do zápasu a ukázali, jak moc jsou silní. Vojta měl 
trochu problémy na trojce, tak Miroslav začal za stavu dva nula třetí leg vpředu 
a dost za to zatáhl. Hned od začátku hrál vepředu skvěle a Vojtěch nám v obraně 
dělal velké problémy, protože střílel zezadu parádně. Vrátit se do zápasu poté, co 
byli tak na kolenou, jen dokazuje, že jsou neuvěřitelně silní jako tým. Mám před 
nimi opravdu velký respekt. Museli jsme se hodněkrát prohodit s Arthurem, pro-
tože jsem nemohl dát vepředu gól. Ale Arthuro hrál celý zápas skvěle a proto jsme 
vyhráli. Bylo to úžasné finále.

Jak	se	ti	vlastně	s	Arthurem	hrálo	celý	turnaj?
 Jak říkám, je to skvělý hráč. Vždycky měl nějaký plán, vždy věděl, co hrát. Zů-
stával klidný a velmi soustředěný. Hraje to už třicet let a je to pořád takový bojov-
ník. Doufám, že budu mít v jeho věku taky pro fotbálek takové srdce. Je to úžasný 
hráč a bylo mi velkou poctou, že jsem si s ním mohl zahrát. Ví toho o fotbálku 
hrozně moc a je to rozhodně jeden z nejlepších obránců vůbec.

Který	český	hráč	ti	dělá	největší	problémy?	
 Miroslav Mlejnek je hodně nepříjemný obránce. Vždycky mám velké problémy 
mu dát gól. Ale máte celou řadu dalších skvělých hráčů. Myslím, že v budoucnu 
ještě o Češích hodně uslyšíme. Vaše země je opravdu na dobré cestě.

Jak	jsi	oslavil	vítězství	na	Czech	openu?
 Po finále doublů jsem byl hrozně šťastný. Šli jsme si někam sednout, najíst se 
a jen tak si užít trochu srandy. Už nejsem moc typ na nějaký party nebo tak něco, 
takže jsem si užil s přáteli pohodovou atmosféru v restauraci a na baru. Najedl 
jsem se a šel jsem spát. Turnaje jsou vždy velmi náročné, takže jsem vždy rád, když 
se dostanu do postele. Ale jinak myslím, že Praha je krásná, a vždycky se mi tam 
moc líbí. A hodně mi chutná vaše jídlo.

Na	 posledních	 třech	mistrovstvích	 vás	 český	 národní	 tým	 vždy	 porazil	
(Francie,	Rakousko,	Švýcarsko).	Kde	udělali	soudruzi	z	NDR	chybu?
 Češi mají velmi silný tým. A pro mě rozhodně není žádná potupa s vámi pro-
hrát. Řekl bych, že někteří hráči v Německu možná nezaznamenali, jak moc se čeští 
hráči zlepšili, takže je jako tým trochu podcenili. Ale slibuji, že už se to nestane 
(smích). Mám takové tušení, že na sebe narazíme v Nantes.

Ty	hraješ	pullshot.	Proč	zrovna	stahovačka?	A	jaká	je	tvoje	druhá	střela?
 Začal jsem hrát na stole, kde nic jiného než stažka, odtahovačka a tak hrát 
nešlo. Nikdy jsem se nic jiného nenaučil a stahovačce zůstal věrný, i když mi 
spoustu lidí radilo, abych hrál něco jiného. Jeden rok jsem sice zkoušel hrát snake, 
někdy v roce 2004 tuším, ale bylo to hrozný. Stahovačku prostě miluji, nikdy se ji 
nevzdám. Má druhá střela je ztráta míčku (smích). Ne vážně, pokud jsem opravdu 
v koncích, tak přejdu na snake.

Někteří	 američtí	 hráči	 jako	 Todd	 Loffredo	 vedou	 dlouhá	 léta	 debatu	
o	tom,	zda	by	měl	být	snake	zakázán	nebo	ne,	zda	to	škodí	hře	a	tak..	
Na	 jednom	fóru	 jsem	objevil,	 že	 ty	 jsi	prý	v	Německu	také	měl	 jakousi	
kampaň	proti	téhle	střele.	Jaký	je	tvůj	názor	na	snake?
 Myslím, že ze sportovního hlediska snake téhle hře prospívá. Díky ní se může 
spousta hráčů dostat na vyšší úroveň v kratším čase. Což vytváří širší hráčskou zá-
kladnu. Stahovačka nebo pinshot jsou mnohem těžší střely a kdyby se každý nový 
hráč musel naučit pina nebo stažku, aby vůbec byli schopni něco uhrát, nikdy by 
tu nebylo tolik hráčů jako je nyní. Takže z tohoto pohledu by bylo hloupé snake 
zakázat. Ta kampaň, o které mluvíš, nebyla ani tak o zákazu snake, ale spíš o zpo-
pularizování stahovačky v Německu. My tam máme velkou tradici pinshotu, ale 
stahovačku tam neuvidíš ani omylem. Když jdu na nějaký turnaj, tak jsme s Ingem 
Aufderheidem jediní, co pullshot hrají. A to jediní myslím doslova. Proto jsme s In-
gem udělali tuhle kampaň. Nabídli jsme lidem nějaké předvádečky a tréninkové 
hodiny pro hráče, kteří se stahovačku chtějí naučit, protože v Německu to nikdo 
hrát neumí. Ale jak říkám, pro sport je snake dobrej a vlastně i já vždy začínajícím 
hráčům doporučuji, aby se tuhle střelu naučili jako první..

A	tvoje	hlavní	zbraň	na	pětce?
 Mou hlavní nahrávkou je chip. Občas do toho zahraju podsek nebo stick pass, 
ale hlavní věc mám chip.

Co	hraješ	raději,	dvojice	nebo	jedničky?	A	co	2ball?
 Mám rád jak dvojice tak jedničky. Možná že momentálně víc singly, ale záleží 
fakt na náladě. Ostatní disciplíny beru jen jako srandu. V 2ballu a podobných vě-
cech moc smyslu nevidím. Pro mě jsou vždy důležité pouze open singles a open 
doubles.

Oblíbení	spouhráči?
 Rád hraji s Ingem Aufderheidem, Johannese Wahlem, Arturrem Carlettou 
a Robem Athou.

Co	 vím,	 tak	 jsi	 hrál	 v	Americe	 na	 velkém	 turnaji	 dvakrát,	 v	roce	 2005	
v	Dallasu	a	2007	v	Las	Vegas.	Jaké	máš	na	to	vzpomínky?
 V Americe jsem hrál víckrát. Byl jsem taky v Atlantě a Kentucky párkrát. Do-
hromady jsem tam byl skrze fotbálek tak osmkrát. Mám rád Tornado a protože 
v Evropě na něm téměř žádné turnaje nemáme, tak jsem si to v Americe na něm 
dost užil. Tamní scéna má teď trochu problémy s hráčskou základnou, na turnaje 
nechodí moc hráčů, ale stejně to byl pro mě zážitek vidět všechny ty slavné Torna-
do střelce. Určitě se tam vrátím, hodlám tam jet teď v lednu.

Na	čí	hru	tě	baví	nejvíc	koukat?
 Na Tony Spredemana, Billy Pappase a Rubena Heinricha.

Zajímal	by	mě	tvůj	názor	na	pár	fotbálkových	osobností.	Jak	z	lidského	
hlediska,	tak	toho	hráčského.
 Arturro Carletta: Skvělej chlápek. Vždycky jsem si s ním užil moc zábavy, jak 
u stolu, tak mimo něj. Jeden z nejlepších brankářů.
 Tony Spredeman: Taky super kluk. Zbožňuju jeho hru, je tak agresivní a přitom 
soustředěný. Kdyby víc jezdil po turnajích, tak je z něho světová dvojka.
 Todd Loffredo: Moc ho neznám, nikdy jsem proti němu nehrál. Každopádně 
velká legenda, o tom není pochyb.

Tim vs Terry Moore
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 Samantha Di Paolo: Je pro tenhle sport hodně důležitá. Patří k prvním oprav-
du profesionálním hráčům. A dělá toho taky moc pro ženský fotbálek. Myslím, že 
každá holka či žena by se měla na ni podívat, aby viděla, že je úplně fuk, jestli 
jste holka nebo kluk, a že i žena se může dostat na takovouhle špičkovou úroveň. 
Osobně ji neznám, takže o ní víc říct nemůžu.
 Rob Atha: S Robem je sranda. Dobrej kámoš. Jeden z nejlepších hráčů součas-
nosti. V poslední době trochu polevil, protože začal žít taky normálním životem 
a nehrává už tolik turnajů, ale doufám, že příští rok ho zase uvidíme zpátky. Speci-
álně jeho hru na dvojce obdivuji.
 Pavol Kováčik: Mám ho moc rád jako člověka. A jako hráč je skvělý. A mohl by 
být ještě lepší, kdyby se furt nesnažil hrát vše rychlostí blesku. Chlape, trochu uber 
a začni hrát chytře (smích)

Můžu	se	tě	zeptat	na	Jamala?	Proč	vlastně	není	v	repre?	Ty	osobně,	viděl	
bys	ho	rád	zpět	v	týmu?
 Jamal je prostě Jamal. Myslím, že se nikdy nezmění, i když se o to čas od času 
pokouší. Na jednu stranu je pro tenhle sport důležitý, neboť hodně jezdí a ukazuje 
tak svoji perfektní hru mnoha novým hráčům. Ale na druhou stranu když prohrá-
vá, tak se chová otřesně. V nároďáku není z mnoha důvodů a myslím, že se na tom 
nic v budoucnu nezmění

Podařilo	se	ti	někdy	porazit	Frederica?	Čím	to	podle	tebe	je,	že	téhle	hře	
tak dominuje?
 Tohle je klasická otázka všech rozhovorů o stolním fotbálku. V životě jsem ho 
neporazil, ale pracuji na tom. Jeho hra hlavou je prostě nejlepší a má neskutečně 
rychlé ruce. Hraje snad už od svých šesti let nebo kolika, a hned od začátku se vše 
začal učit hrát správným způsobem.

Jaké	jsou	tvé	cíle	pro	Nantes?		
 Chci hrát svoji hru a být s ní spokojený. Mé cíle jsou Top 5 v jedničkách i dvo-
jicích. Pokud se týče nároďáku, tak bych opravdu chtěl vyhrát. Máme velmi silný 
tým. I když zde bude spousta silných týmů jako USA, Češi, Rakousko nebo Belgie, 
tak si stejně myslím, že můžeme vyhrát. Máme perfektní multitablové hráče 
a hodné silného týmového ducha.

Trénuješ	 před	 takovým	 turnajem	 jako	 Nantes	 nějak	 více?	 A	jak	 vůbec	
trénuješ?	Máš	nějaký	tréninkový	plán	nebo	tak	něco?
 Obvykle před takovým turnajem trénuji mnohem víc. Většinou hraji jedničky 
s Johannesem Wahlem, ale trénuji i sám. Když trénuji, tak hraji všechno – pětku, 
střelbu z obrany, z útoku. Jsem ten typ hráče, který je schopen zkoušet jednu při-
hrávku furt dokola, dokud si prostě nejsem jistý, že to bude fungovat na turnaji. 
Nikdy jsem netrénoval takový ty frajeřinky jako góly vzduchem a tak. V tom jsem 
nikdy dobrej nebyl. Když trénuji, tak dělám věci, které mi pomůžou vyhrát zápas. 
Beru trénink dost vážně a trénuji i v momentě, kdy už se mi fakt nechce nebo mám 
něco lepšího na práci. Asi o mně můžeš říct, že jsem ambiciózní (smích).

Hráváš	někdy	ještě	po	hospodách	jen	tak?	Nebo	nějaký	místní	turnaje?
 V hospodách nehrávám. Když si někam vyrazím, což není zas tak často, tak si 
spíš užívám života bez fotbálku. Beru tenhle sport vážně, tudíž je pro mě důležité 
si od něj občas odpočinout. Sem tam si nějaký menší turnaj zahraji, protože prostě 
strašně rád soutěžím. A vyhrávat je vždycky super věc.

Máš	nějaký	zápas,	který	se	ti	opravdu	vryl	do	paměti?
 Čtvrtfinále singlů na Mistrovství světa v Saint Vincent v roce 2006, proti Terry 
Moorovi. Strašně jsem zabojoval a sundal jsem ho na Tornadu, za stavu 6:6 gólem 
z obrany. Před zápasem mi všichni říkali, že nemám šanci.
 A pak semifinále na WCS v Euabonne na Bonzini v roce 2008. Proti dvojici Le-
peq/Nunes. Strašně jsem se chtěl poprvé dostat do finále Mistrovství světa. Byl 
to velmi těžký zápas a s Robem Athou jsme zahráli parádně celý turnaj. Díky ITSF 
bodům jsme byli nasazeni jako druzí, ale všichni frantíci nám říkali, že na „jejich“ 

stole  hrát neumíme a že brzo vypadnem. Ukázali jsme jim, jak moc se mýlí. Byla 
to velká zábava. 

Ok,	teď	tedy	nějaká	témata	mimo	fotbálek.	Čím	se	vlastně	živíš?
 Pracuji v mediální agentuře. A jinak kromě fotbálku hodně čtu knihy, rád vařím 
a trávím čas se svojí dívkou.

A	nějaký	jiný	sport	hraješ?
 Jako kluk jsem hodně hrával tenis, ale nechal jsem toho. Nyní hraji jen fotbá-
lek. Rád koukám na jakýkoliv sport. Občas sleduji německý fotbal. Mé oblíbené 
kluby jsou Werder Brémy nebo Hannover 96. Ale nejsem žádnej velkej fanda.

Co	nějakej	oblíbenej	film,	hra..hudba?
 Mám rád mraky filmů. Sunshine, 300: Bitva u Thermopyl, Temný rytíř, Lawren-
ce z Arábie…je jich hrozně moc… Z her si rád zapařím Final Fantasy 7 na playsta-
tionu… Vlastně mám rád jakoukoliv hru ze série Final Fantasy. Z knížek mám rád 
třeba Seznam sedmi od Marka Frosta. Nebo Pána Prstenů od Tolkiena. Ale těžko 
říct, protože čtu opravdu hodně. Co se týče hudby, tak většinou poslouchám hard-
core, metal a punkrock…kapely typu Darkest Hour, American Nightmare, Karate, 
Nonemoreblack, Have Heart...

rodinný stav?
 Jsem svobodný, bez dětí. Ale mám přítelkyni.

Oblíbený	drink?
 Mléko 

Studoval	jsi	nějakou	školu	nebo	tak	něco?
 Jo, začal jsem studovat univerzitu, ale nechal jsem toho. Udělal jsem si pak 
certifikát na obchodního zástupce v reklamě. 

Nějaký	vzkaz	pro	české	hráče?	Já	mám	jeden	pro	tebe.	Petr	Pražák	se	tě	
chce	zeptat,	jak	je	sakra	možný,	že	s	tebou	má	bilanci	zápasů	0:6.	A	vzka-
zuje,	 že	 v	Nantes	už	 to	prolomí	a	sundá	 tě...	 Každopádně	máš	 respekt	
jeho,	i	mnoha	dalších	českých	hráčů...	díky	za	tvůj	čas	
 Myslím, že hodně českých hráčů se hrozně zlepšilo za poslední dva tři roky. 
Najednou jsou všichni tak dobří a Česká republika se stává jednou z mekk stolního 
fotbalu. Před pár lety by s vámi nikdo nepočítal, a to jen dokazuje, jak moc silná se 
vaše scéna a vaši hráči stali za poslední tři roky. Přál bych si, aby se fotbálek u nás 
v Německu taky rozrůstal a vyvíjel jako u vás. Jen tak dál, pokračujte ve své práci 
a čeká vás jistě mnoho vítězství a titulů. A Petrovi bych rád vzkázal: prostě věř svojí 
hře a vůbec nevěnuj pozornost tomu, co ti ostatní říkají na tvůj snake. A pro ostatní 
české hráče a hráčky: dále tvrdě makejte a čeká vás světlá budoucnost.

lukáš Sedláček

Tim Ludwig na World Cupu narazil i na české soupeře
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 Píše se leden 1998 a v ostravské restauraci Pečeť se za účasti 12ti dvojic rozbíhá 
první opravdu „velký“ turnaj ve stolním fotbálku pořádaný tehdejším provozovate-
lem výše jmenovaného podniku Davidem Trojanem a majitelem zde umístěného 
stolního fotbalu „FAS“ Romanem Ryškou. Ne, že by se do té doby v Ostravě žád-
né turnaje nekonaly – již o rok dříve se pořádaly fotbálkové akce v klubech TNT 
a Sklep. Vždy se ale jednalo o akce komorního charakteru za převážné účasti pra-
videlných návštěvníků zmiňovaných klubů, zatímco turnaj v Pečeti byl první akcí, 
která proběhla za účasti opravdu všech nejlepších hráčů z Ostravy a do té doby 
„neporazitelné“ dvojice z Havířova Dan Mucha – Ivo Zenker. A v duchu ostravsko-
havířovského souboje se nesl i celý turnaj, kdy si na borcích z Havířova se svými 
tehdejšími spoluhráči postupně vylámali zuby Marcel Musiol, Roman Barabáš, 
Tomáš Malík nebo Martin Kubala (pokud vám ta jména něco říkají, tak vězte, že 
o nich ještě uslyšíte) a teprve ve finále turnaje je po hodinu trvající bitvě dokázali 
porazit největší aspiranti na sesazení „Dua Havířov“ z pomyslného foosballového 
trůnu Tomáš Onderek s Pavlem Šimečkem, a jak se později ukázalo, zcela po právu. 
Duo Havířov se totiž zanedlouho rozuteklo do světa a stolní fotbálek víceméně 
pověsilo na hřebík, zatímco „Kořala“ se „Šímou“, jak se Onderkovi s Šimečkem pře-
zdívalo, na rok opanovali stupně vítězů drtivé většiny pořádaných turnajů. Klukům 
z Havířova však nelze upřít zásluhy za jimi pořádané turnaje v klubu TNT, které byly 
opravdu prvními foosballovými turnaji a de facto nastartovaly celé fotbálkové 
dění v zaprášené metropoli moravskoslezského regionu.

 Netrvalo dlouho a podobné akce se začaly konat i v dalších ostravských klu-
bech – TNT, Sklep, Koliba a Myslivna, přičemž průměrná účast se pohybovala 
v rozmezí 8-16 dvojic. Logickým vyústěním rostoucího počtu turnajů a vzájemné 
konfrontace jednotlivých hráčů bylo zvyšování herní úrovně a nárůst počtu kon-
kurenceschopných borců, jenž začali šlapat na paty Šimečkovi s Onderkem. Jako 
první se proti nim dokázali prosadit Marcel Musiol a David Dorňák, kteří jako jediní 
dokázali v první polovině roku 1998 ostravským suverénům alespoň příležitostně 
konkurovat a dvakrát dokonce vypálit finálový rybník. Ve druhé polovině roku se 
do kategorie TOP hráčů, tvořících širší okruh favoritů začali přidávat Roman Bara-
báš, Tomáš Malík, Marek Pavlík, Martin Kubala, David Planka, Tomáš Kucharčuk, 
Pavel Grůša, Petr Sič a v neposlední řadě Petr Mazúr a Milan Reljič, čímž byly 
splněny všechny foosballově evoluční předpoklady pro vznik něčeho mnohem 
většího, než náhodně pořádané hospodské turnaje a výsledek?
 20. prosince 1998 se v Pečeti konalo 1. Mistrovství Ostravy ve stolním fotbálku 
dvojic a na jednom zaskleném FASu se jej zúčastnilo 22 párů. Hrálo se na 4 skupiny 
každý s každým a potom jednoduché osmičkové K.O. Začalo se ve tři odpoledne 
a skončilo ve tři ráno. Před turnajem se již delší dobu vedly spekulace o tom, kdo 
z hráčů je momentálně nejlepší – zdali již legendární  Tomáš Onderek nebo stále 

 jak to vlastně začalo…

Bronzový Buben se za posledních 10let moc nezměnil

Mistři Ostravy 1998 Onderek - Reljič

Nejlepší obránce jurského období ostravského foosballu - Roman Barabáš. Turnaje se 
od dnešních moc nelišily - sportovní stránka je to hlavní

se lepšící Milan Reljič (v těsném závěsu za nimi nesmrtelný Marcel Musiol – Bu-
ben). Právě v Pečeti, na vrcholné akci roku, se mělo ukázat, kdo se stane favoritem 
číslo jedna pro nadcházející sezónu, která již měla být opravdu foosballová, neboť 
10.1.1999 startoval na Myslivně 1. ročník Ostravského poháru, skládající se z dva-
ceti turnajů pořádaných v první polovině roku 1999 v klubech Sklep, Pečeť,  Koliba 
a Myslivna. Vraťme se ale zpět k Mistrovství Ostravy 98 a souboji o titul tentokrát 
již korunovaného krále ostravského foosballu. Všem dohadům a „sázkám“ na ví-
těze učinili necelý týden před turnajem přítrž samotní Onderek a Reljič, když se 
domluvili, že celý turnaj i nadcházející ročník Ostravského poháru odehrají spolu. 
Jak to asi dopadlo, tušíte. Onderek s Reljičem si bez problémů vybojovali první titul 
ostravských šampiónů, když ve finále porazili překvapení turnaje Davida Planku  
a Tomáše Kucharčuka, třetí místo vybojoval Marcel Musiol a David Dořnák, čtvrté 
pak Martin Kubala a Tomáš Malík. A co bylo dále?
 Solidních 14 dvojic se 10.1.1999 sešlo na zahajovacím turnaji Ostravského 
poháru v porubské Myslivně a nikoho z bezmála třicítky přítomných hráčů ani 
nenapadlo, že právě začala zlatá éra ostravského stolního fotbalu.

...	pokračování	příště
martin kubala
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Český Pohár dvojic - do 100. mísTa

Český Pohár žen - dvojice

Český Pohár žen - jedniČky

Český Pohár jednoTlivců - do 93. mísTa

1 Mlejnek Miroslav 720
2 Nykodym Vojtěch 645
3 Křepela Ladislav 514
4 Pražák Petr 481
5 Kováčik Pavol 460
6 Plasgura Petr 454
7 Poda Michal 436
8 Velart Alexandr 427
9 Reljič Milan 395
10 Brabenec Aleš 370
11 Pernica Adam 369
12 Kovařík Jan 354
13 Carletta Arthuro 350
14 Vrkoč Denis 339
15 Pražák Jan 327
16 Ludwig Tim 324
17 Drda Radek 307
18 Le Jan 304
19 Horečný Jakub 300
20 Kaspřík Jan 298

21 Allalou Jamal 280
21 Douša Martin 280
23 Kreisler Tomáš 255
24 Šamaj Pavol 214
25 Horňáčková Simona 191
26 Kučera Josef 185
27 Horký Lukáš 182
28 Stehlík Michal 172
29 Bajer Josef 170
30 Bartošová Pavlína 168
31 Obert Radim 166
32 Pospíšil Tomáš 165
33 Holá Karolína 164
34 Sviták Jakub 162
35 Vaňous Marek 150
36 Pospěch Petr 149
37 Klobušník Tomáš 135
37 Lávička Milan 135
39 Zirkl Martin 133
40 Volek Matěj 131

41 Pištík Jonáš 125
42 Beh Tamás 121
43 Horčiak Jozef 120
43 Tažík Erik 120
45 Kodl Libor 118
45 Tulej Jakub 118
45 Zavoral Jan 118
48 Krchňák Zdeněk 116
49 Musiol Marcel 114
49 Nyitrai Róbert 114
49 Paragh Zsolt 114
52 Kiss Géza 112
52 Štěpán David 112
54 Vostárek František 109
55 Plasgurová Nikola 103
56 Holomoucká Šárka 101
57 Beránek Karel 94
58 Zuba Roman 93
59 Kačer Michal 88
60 Krampera Lukáš 87

60 Rais Lukáš 87
62 Bentivoglio Giuliano 85
63 Hruška Lukáš 79
63 Pilař Jakub 79
65 Konečný Kryštof 76
66 Mádle David 74
67 Maršík Michal 71
68 Klimpl Jiří 70
69 Kaška Zdeněk 69
69 Tomaščák Miroslav 69
71 Dobyáš Martin 68
72 Joachymovič Dušan 67
73 Wolný Petr 65
74 Bednář Jan 64
74 Vávrová Silvie 64
76 Blažek Filip 63
76 Kačer Kamil 63
76 Kušnír Karel 63
76 Pokorný Tomáš 63
80 Kohlíček Petr 62

81 Prorok Vojtěch 61
81 Sakalová Hana 61
81 Štancl Štěpán 61
81 Tůmová Kateřina 61
85 Wagner Martin 57
86 Paparega Pavel 55
87 Býna Michal 51
87 Eger Josef 51
89 Giertlová Miroslava 50
89 Jedlička Lukáš 50
91 Major Jiří 49
91 Zechmeister Jan 49
93 Silná Magda 46
94 Čejna Libor 45
94 Vohanka Petr 45
96 Dvořák Přemysl 44
97 Černý Michal 43
97 Mráz Mája 43
99 Zítka Michal 42
100 Džurdženík Tomáš 41

1 Silná Magda 830
2 Holomoucká Šárka 823
3 Vávrová Silvie 790
4 Bartošová Pavlína 680
5 Maratová Andrea 627
6 Holá Karolína 600
7 Horňáčková Simona 540
8 Kliková Katarina 482
8 Koncz Petra 482
10 Mertová Gabriela 427
11 Sakalová Hana 405

12 Di Paolo Samantha 390
13 Klímová Petra 354
14 Jeřábková Lucie 318
15 Jadlovcová Hana 312
16 Otten-Kerkhof Tessa 300
17 Slancová Eva 265
18 Pfeiferová Tereza 257
19 Šopovová Mariana 252
20 Černá Karolína 245
21 Kudrnová Monika 240
22 Volná Kateřina 235

23 Plasgurová Nikola 190
24 Albók Éva 187
25 Blaskó Szilvia 184
26 Mečlová Renáta 157
27 Giertlová Mária 154
28 Šárková Lenka 152
29 Tůmová Kateřina 133
30 Gröschl Mariette 120
30 Němcová Martina 120
32 Sedláková Veronika 100
32 Varmužová Romana 100

34 Giertlová Miroslava 71
35 Schmidbauer Lena 70
36 Gröschl Nadin 60
37 Jas Jojanneke 53
38 Jedlicska Tamara 38
39 Vejražková Petra 28
40 Neužilová Linda 27
41 Takács Noémi 25
42 Dvořáková Petra 23
43 Dvořáková Pavla 21
43 Kolesárová Miroslava 21

45 Penzová Tereza 17
46 Zimová Kateřina 14
47 Cerhová Iveta 4
47 Kaňáková Věra 4
49 Bartošová Klára 2
49 Blažičková Jana 2
49 Kodýtková Alice 2
49 Radkovská Magdaléna 2

1 Holomoucká Šárka 800
2 Bartošová Pavlína 730
3 Vávrová Silvie 525
4 Di Paolo Samantha 480
5 Holá Karolína 470
6 Otten-Kerkhof Tessa 360
7 Maratová Andrea 330
8 Sakalová Hana 247
9 Koncz Petra 240

10 Klímová Petra 215
11 Jadlovcová Hana 181
12 Gröschl Nadin 180
12 Plasgurová Nikola 180
14 Jeřábková Lucie 143
15 Horňáčková Simona 141
16 Silná Magda 120
17 Volná Kateřina 101
18 Kudrnová Monika 98

19 Slancová Eva 95
20 Mečlová Renáta 90
20 Takács Noémi 90
22 Šárková Lenka 81
22 Šopovová Mariana 81
24 Albók Éva 53
24 Andres Petra 53
24 Blaskó Szilvia 53
24 Giertlová Mária 53

28 Penzová Tereza 26
29 Jas Jojanneke 21
29 Kliková Katarina 21
29 Kolesárová Miroslava 21
32 Tůmová Kateřina 14
33 Bergerová Anna 12
33 Dvořáková Petra 12
33 Jedlicska Tamara 12
33 Pfeiferová Tereza 12

33 Schmidbauer Lena 12
38 Neužilová Linda 10
38 Zimová Kateřina 10
40 Blažičková Jana 6
40 Kaňáková Věra 6
42 Lánská Veronika 3
42 Vejražková Petra 3
44 Gollerová Kateřina 2

1 Kiss Géza 480
2 Klobušník Tomáš 420
3 Plasgura Petr 368
4 Drda Radek 345
5 Zavoral Jan 335
6 Allalou Jamal 320
7 Poda Michal 311
8 Rais Lukáš 310
9 Brabenec Aleš 267
10 Kodl Libor 235
11 Křepela Ladislav 224
12 Aufderheide Ingo 200
13 Horký Lukáš 196
14 Obert Radim 184
15 Beh Tamás 180
16 Pernica Adam 168
17 Ludwig Tim 160
18 Le Jan 156
19 Douša Martin 150

20 Kovařík Jan 137
21 Horečný Jakub 129
22 Ziencikiewicz Jakub 120
23 Wagner Martin 107
24 Pražák Petr 103
24 Velart Alexandr 103
26 Sviták Jakub 102
27 Reljič Milan 97
28 Kušnír Karel 83
29 Kočnar Lukáš 82
30 Hruška Lukáš 81
30 Krchňák Zdeněk 81
32 Bajer Josef 77
33 Kačer Michal 76
34 Kaška Zdeněk 73
34 Pištík Jonáš 73
36 Zechmeister Jan 71
37 Kaspřík Jan 69
38 Kreisler Tomáš 66

39 Basík Lukáš 65
39 Pražák Jan 65
41 Mlejnek Miroslav 64
41 Volek Matěj 64
43 Beránek Karel 62
43 Zemánek Jakub 62
45 Falk Ronnie 60
46 Musiol Marcel 56
47 Lávička Milan 48
48 Tomaščák Miroslav 46
49 Jedlička Lukáš 45
50 Dolejš Jiří 36
50 Džurdženík Tomáš 36
50 Major Jiří 36
53 Čejna Libor 35
54 Fila Vladimír 34
54 Pospěch Petr 34
56 Žižka Pavel 33
57 Pečka Martin 32

58 Prorok Vojtěch 31
59 Kačer Kamil 30
59 Klimpl Jiří 30
59 Štancl Štěpán 30
62 Berger Dalibor 28
63 Pour Jakub 26
63 Roman Jakub 26
65 Sobek Michal 24
66 Nyitrai Róbert 22
67 Štěpán David 21
68 Konečný Kryštof 19
68 Vašek Petr 19
68 Vostárek František 19
71 Soudek Jan 17
71 Vojtíšek Lukáš 17
73 Chramosta Michal 16
73 Slavík Matěj 16
73 Zuba Roman 16
76 Hoghe Mathias 15

77 Bertalan János 14
77 Haltuch Štěpán 14
77 Jándi Tibor 14
77 Mádle David 14
77 Plasgura David 14
77 Vaňous Marek 14
77 Winters Sander 14
84 Kraus Radek 13
84 Sedláček Lukáš 13
84 Šebesta Karel 13
84 Vojtíšek Jakub 13
84 Voleský Martin 13
89 Kubů David 12
90 Horňáčková Simona 11
90 Hurda Jan 11
90 Jadlovcová Hana 11
90 Souček Josef 11



PO-NE 17-22 (po domluvě i déle)

U Paliarky 7, 150 00, Praha 5 - Smíchov
Bar: +420 733 129 435

Kmotr Honza Fíla: +420 777 229 822
Kmotr Kubák Smělý: +420 777 557 311

UNIKÁTNÍ SYSTÉM SECOND PART CONTROL
PRAVIDELNĚ FOTBÁLKOVÉ TURNAJE FCB

Navštivte HZK Gangster's Paradise, klub nejen hráču stolního fotbálku.
Oslavy narozenin, firemní večírky, fotbálkové turnaje - 3 druhy hracích
stolů,video projekce ve třech místnostech, Playstation room, Second part
control, živá i reprodukovaná hudba na přání. 5 druhů točených piv a specialní
sýrová kuchyně. Nekuřácké prostory samozřejmostí. A hlavně pouze 2 minuty
odAnděla!!!

W W W . H Z K . C Z

HAPPY HOUR - FOTBÁLEK ZDARMA
pro všechny PO-PÁ 17-18
pro členy klubu PO-NE 16-20
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sTředoČeský Pohár - dvojice ženy

sTředoČeský Pohár - jedniČky ženy

1 Holomoucká Šárka 460
2 Jeřábková Lucie 450
3 Sakalová Hana 370
4 Slancová Eva 300

5 Maratová Andrea 249
6 Neužilová Linda 220
7 Klímová Petra 160
7 Tůmová Kateřina 160

9 Vejražková Petra 125
10 Penzová Tereza 109
11 Vávrová Silvie 100
11 Zimová Kateřina 100

13 Kudrnová Monika 89
14 Bartošová Pavlína 80
15 Černá Karolína 25
16 Bartošová Klára 15

16 Gollerová Kateřina 15
16 Macháčková Monika 15

1 Holomoucká Šárka 480
2 Maratová Andrea 240
3 Sakalová Hana 180

4 Jeřábková Lucie 170
5 Vávrová Silvie 120
6 Neužilová Linda 100

6 Zimová Kateřina 100
8 Klímová Petra 80
8 Penzová Tereza 80

10 Kudrnová Monika 60
10 Lánská Veronika 60
10 Vejražková Petra 60

13 Gollerová Kateřina 50
13 Tůmová Kateřina 50

 Po zimním náboru do divize se nám počet týmů v Praze a okolí opět přiblížil 
rovné stovce. Soutěž se přehoupla do druhé poloviny a nastal čas odvet. Tradičně 
největší zájem budí první liga, která se ani letos nevyhnula drobným skandálům. 
V hlavní roli tentokrát byl tým FS Garrott a Vočko team. Pikantní na celé věci je, 
že ještě v minulé sezóně kapitán FS Garrott Jan Zechmeister nastupoval v řadách 
Vočko teamu, než si koupil první ligu a založil svůj tým. 
 Během podzimu a zimy se tabulka vykrystalizovala, a i když ještě zbývá ode-
hrát mnoho utkání, vypadá to, že o titul bude usilovat pouze družstvo Gumídků 
(obhájce titulu)  a Rosengartu. V závěsu jsou ještě Wikings, ale u nich to vypadá 
na obhjajobu  třetího místa, na které mnoho bodů neztrácí Krutý Krůty Crew, K.O. 
mix. a Žižkoff. Jinak obecně je liga letos hodně vyrovnaná a troufám si tvrdit, že 15 
bodů na záchranu, jak tomu bylo v minulé sezóně, letos stačit nebude. Individu-
álním statistikám zátím kraluje Alexandr Velart s týmovým kolegou Miroslavem 
Mlejnkem.   
 Ve druhé A lize to s postupem mezi elitu myslí vážně Načo Lamy, kteří jako je-
diní z celé soutěže neztratili ještě ani jeden bod. Ale pozor, ty nejtěžší odvety hrají 
na hřištích soupeřů. Zvláště Plastyk Waryjors a BBBC Ballistix budou chtít porážky 
z podzimu odčinit a pokusit se o přímý postup. 

 V druhé B lize je situace na čele ještě o poznání zamotanější a tři týmy 2 p.m. 
[RESORT], Mexikáni Mladá Boleslav a Bazmeg B jsou před odvetami prakticky na 
stejné startovní čáře. Do konečného pořadí může promluvit Winfast, který posílil 
o Martina Dobyáše. Na postup to sice nevypadá, ale první trojka to s Winfastem 
mít jednoduché rozhodně nebude. 
 Ze druhých lig se budou letos poroučet do nižší soutěže přímo tři týmy. Zvláště 
ve 2. A lize je situace ve spodních patrech tabulky řádně zamotaná a jaro bude 
hodně zajímavé. Lze očekávat tvrdé a nekompromisní bitvy, kde mohou rozhodo-
vat maličkosti a vypadá to, že 20 bodů na záchranu stačit nemusí. 
 Ve třetích ligách a divizích je herní úroveň o poznání nižší, z čehož těží týmy, 
které se alespoň čas od času objeví na nějakém turnaji kategorie B či C. Právě na 
turnajích lze načerpat cenné zkušenosti a okoukat hru těch nejlepších. A byť se 
člověk na turnaji neumístí v popředí, v lize zlepšení na své hře vždy pozná.  Přímý 
postup mají zajištěny dvě družstva z každé ze tří lig. 
 Všem týmům přejeme hodně úspěchů do odvet a s těmi nejlepšími se těšíme 
na viděnou na vyhlášení, které proběhne u příležitosti posledního Pražského po-
háru.

 středočeská rosengart liga

historická tabulka 1. středočeské 
rosengart ligy 1999 - 2008

	 Družstvo	 Body	 Scóre	 Počet	sezón
1. Rosengart (Bull Dog‘s) 441 1573:667 10 (1999 - 2008)
2. Wikings 319 1130:725 7 (2001 - 2008)
3. Gumídci 215 694:365 4 (2004 - 2008)
4. Czaras Hoolba (Ucha) 199 929:804 7 (2000 - 2007)
5. Rytíř 196 683:391 4 (2004 - 2008)
6. R.U.R. 164 632:424 4 (2001 - 2005)
7. CKP Smirnoff (Smirnoff team) 133 623:546 5 (2000 - 2005)
8. Žižkoff 121 465:334 3 (2005 - 2008)
9. Koupelna 112 556:500 4 (2001 - 2005)
10. Fuzion Frenzy 103 553:503 4 (2002 - 2006)
 (Katchabka, Kačabka, Katchabka Degustators)
11. Studený 12° 55 320:479 3 (2005 - 2008)
12. SP Brazila 48 173:91 1 (2004 - 2005)
13. Ještěrka 46 238:297 2 (2005 - 2007)
14. Skunci 45 249:282 2 (2006 - 2008)
15. Modrá Opice (Luis Cyphre) 44 196:57 2 (1999 - 2000)
16. Molekula Žižkoff 43 247:287 2 (2006 - 2008)
17. Nps 41 149:116 1 (2007 - 2008)
18. Inarabu 39 355:437 3 (2001 - 2004)
19. Bazmeg 39 136:130 1 (2007 - 2008)

20. grup.šikana 38 208:325 2 (2006 - 2008)
21. Kombat Klecany 36 169:51 1 (1999 - 2000)
22. Pohoda Pes 29 113:107 1 (1999 - 2000)
23. Jack Herer 28 94:159 2 (1999 - 2000)
24. Strážci Vesmíru 27 196:332 2 (2001 - 2003)
25. E.K.I. 24 180:228 3 (1999 - 2002)
26. Vočko Team 24 110:157 1 (2007 - 2008)
27. Rosengart B 17 462:941 4 (2002 - 4, 5 - 7)
28. XT3 17 75:145 1 (1999 - 2000)
29. Swamp (Ry&Ba) 16 290:502 3 (2003 - 2006)
30. Lidi Sami Doma 16 94:182 1 (2002 - 2003)
31. Palma Kutná Hora 14 124:242 2 (1999 - 2001)
32. CKP Vinohrady 11 114:150 1 (2001 - 2002)
33. K.O.zlo 8 81:185 1 (2005 - 2006)
34. Gama Quadrant 7 241:420 3 (1999 - 2001)
35. TJ AC FC -3 141:285 2 (1999 - 2001)
36. Tonda Team -8 199:329 2 (2003 - 2005)
37. Barvy Bar -40 0:220 1 (1999 - 2000)
38. Sagi Čelákovice -40 0:220 1 (1999 - 2000)
39. JZD -50 104:424 2 (2001 - 2003)
40. Stinky Homo Prostitutcs (NB) -66 0:264 1 (2003 - 2004)
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sTředoČeský Pohár - dvojice, do 102. mísTa

sTředoČeský Pohár - jednoTlivci, do 103. mísTa

Pražský Pohár - do 100. mísTa

1 Douša Martin 840
2 Reljič Milan 514
3 Velart Alexandr 478
4 Zirkl Martin 352
5 Lávička Milan 314
6 Kaška Zdeněk 313
7 Pilař Jakub 281
8 Holomoucká Šárka 279
9 Poda Michal 272
10 Wagner Martin 252
11 Basík Lukáš 234
12 Pištík Jonáš 233
13 Černý Michal 229
14 Zechmeister Jan 227
15 Pospíšil Petr 220
16 Štěpánek Filip 219
17 Bajer Josef 209
18 Volek Matěj 208
19 Hruška Lukáš 201
19 Soudek Jan 201
21 Roudnický Miroslav 195

22 Maršík Michal 174
23 Bartošová Pavlína 157
24 Dobyáš Martin 156
25 Čech Pavel 149
26 Todorov Nikolas 142
27 Novák Marek 140
28 Kučera Josef 136
29 Kodl Libor 135
30 Dvořák Přemysl 132
31 Beránek Karel 131
32 Zavoral Jan 130
33 Pražák Petr 122
34 Sakalová Hana 116
35 Líbal Jakub 114
36 Průša Michal 110
36 Volek Jan 110
38 Auředník Petr 106
38 Eger Josef 106
40 Routner Jakub 101
41 Kopnický Marek 98
42 Vrkoč Denis 94

43 Kačer Michal 93
44 Le Jan 89
44 Nykodym Vojtěch 89
46 Pospíšil Tomáš 88
47 Klimpl Jiří 84
48 Bláha Daniel 83
49 Mlejnek Miroslav 80
50 Gollerová Kateřina 76
51 Jeřábková Lucie 74
52 Gottfried Štěpán 68
53 Ostrý Filip 67
54 Blažek Filip 60
54 Vostárek František 60
56 Daskalov Nikola 58
57 Šidelko Filip 57
58 Konečný Kryštof 51
59 Kopřiva Michal 50
59 Žižka Pavel 50
61 Čmiko Jakub 47
61 Jedlička Lukáš 47
63 Zimová Kateřina 46

64 Fila Vladimír 45
64 Hrabě Ondřej 45
64 Jícha Štěpán 45
67 Coufal Jakub 44
68 Vejražková Petra 42
69 Klícha Martin 41
69 Maratová Andrea 41
71 Čuřík Petr 40
72 Křepela Ladislav 38
72 Šipkovský Martin 38
74 Rett Jan 36
74 Turek Josef 36
76 Hrubša Branislav 35
77 Jeřábek Marek 32
78 Černá Karolína 31
78 Souček Josef 31
80 Čejna Libor 30
80 Janský Lukáš 30
80 Kušnír Karel 30
80 Zemánek Jakub 30
84 Šebesta Petr 29

84 Veselý Jan 29
84 Winkowski Pawel 29
87 Kubín Jiří 28
87 Pešta Tomáš 28
89 Vávra Radek 27
90 Rollo Alexandr 26
90 Srb Tomáš 26
92 Ambrož Jan 25
93 Haltuch Štěpán 24
93 Kuzjatin Michal 24
93 Šich Stanislav 24
93 Štěpán David 24
97 Fridrichovský Tomáš 23
97 Janura Zdeněk 23
99 Kohout Martin 22
99 Kukla Petr 22
99 Polívka Lukáš 22
99 Šafář Pavel 22

1 Poda Michal 347
2 Reljič Milan 337
3 Douša Martin 320
4 Kaška Zdeněk 216
5 Zechmeister Jan 174
6 Pištík Jonáš 167
7 Brabenec Aleš 160
7 Pražák Petr 160
9 Velart Alexandr 150
10 Hruška Lukáš 139
11 Žižka Pavel 120
12 Horečný Jakub 100
13 Kreisler Tomáš 80
14 Volek Matěj 67
15 Todorov Nikolas 65
16 Štěpánek Filip 61
17 Basík Lukáš 60
18 Wagner Martin 57
19 Sojka Jakub 50
19 Vrkoč Denis 50
21 Roudnický Miroslav 49

22 Holomoucká Šárka 47
23 Soudek Jan 45
24 Beránek Karel 42
25 Le Jan 41
26 Pilař Jakub 40
27 Zavoral Jan 39
28 Bajer Josef 38
28 Gottfried Štěpán 38
30 Kodl Libor 37
31 Blanický Tomáš 34
32 Dolejš Jiří 30
32 Dvořák Přemysl 30
32 Eger Josef 30
32 Lávička Milan 30
32 Veselka Jan 30
37 Fridrichovský Tomáš 27
38 Souček Josef 25
39 Sýkora Ondřej 23
40 Coufal Jakub 21
40 Jícha Štěpán 21
42 Pospíšil Petr 19

42 Turek Josef 19
44 Čech Pavel 17
44 Kopřiva Michal 17
44 Průša Michal 17
44 Vávrová Silvie 17
44 Vostárek František 17
49 Veselý Jan 16
50 Klícha Martin 13
50 Winkowski Pawel 13
52 Hrubša Branislav 12
53 Bartsits Arnold 11
53 Čmiko Jakub 11
53 Haraksim Peter 11
53 Routner Jakub 11
53 Šidelko Filip 11
58 Jakubík Karel 9
59 Janský Lukáš 8
59 Klvaňa Tomáš 8
61 Klimpl Jiří 7
61 Kučera Josef 7
61 Kužela Adam 7

61 Nykodym Vojtěch 7
61 Ostrý Filip 7
61 Růžička Milan 7
61 Šebesta Petr 7
61 Vávra Radek 7
69 Freitag Michal 6
69 Rollo Alexandr 6
71 Černý Martin 4
71 Čuřík Petr 4
71 Doskočil Tomáš 4
71 Kačer Kamil 4
71 Kačer Michal 4
71 Líbal Jakub 4
71 Sakalová Hana 4
71 Slancová Eva 4
71 Štěpán David 4
71 Tetřev Tomáš 4
71 Vocetka Petr 4
71 Volf Lukáš 4
83 Bernovský Miroslav 3
84 Doucha Jakub 2

84 Gaspařík Marek 2
84 Holubec Štěpán 2
84 Hyka Vojtěch 2
84 Jedlička Lukáš 2
84 Jeřábek Marek 2
84 Jeřábková Lucie 2
84 Jonáš Jan 2
84 Kostanjan Albert 2
84 Lenfeld Pavel 2
84 Marek Jindřich 2
84 Pilař Roman 2
84 Rett Jan 2
84 Samek Jakub 2
84 Studenovský Karel 2
84 Šipkovský Martin 2
84 Trnovský Daniel 2
84 Třešňák Pavel 2
84 Tůmová Kateřina 2
84 Vondra Tomáš 2

1 Douša Martin 1 104
2 Reljič Milan 807
3 Poda Michal 634
4 Kaška Zdeněk 574
5 Pištík Jonáš 564
6 Hruška Lukáš 493
7 Zechmeister Jan 358
8 Lávička Milan 350
9 Pospíšil Petr 324
10 Velart Alexandr 320
11 Kodl Libor 318
12 Volek Matěj 315
13 Holomoucká Šárka 314
14 Eger Josef 304
15 Bajer Josef 299
16 Zirkl Martin 287
17 Pražák Petr 280
18 Roudnický Miroslav 263
19 Štěpánek Filip 262
20 Zavoral Jan 251

21 Basík Lukáš 250
22 Dobyáš Martin 235
23 Vrkoč Denis 232
24 Beránek Karel 217
25 Souček Josef 214
26 Wagner Martin 207
27 Pilař Jakub 203
28 Routner Jakub 176
29 Žižka Pavel 170
30 Brabenec Aleš 167
31 Le Jan 164
32 Čmiko Jakub 160
33 Nykodym Vojtěch 153
34 Novák Marek 143
35 Černý Michal 142
36 Bartošová Pavlína 139
36 Dvořák Přemysl 139
38 Sakalová Hana 135
39 Gottfried Štěpán 120
39 Todorov Nikolas 120

41 Kučera Josef 119
42 Kreisler Tomáš 117
43 Šidelko Filip 113
44 Soudek Jan 112
45 Horečný Jakub 111
46 Maršík Michal 104
47 Štěpán David 98
48 Jeřábková Lucie 95
49 Vejražková Petra 92
50 Klimpl Jiří 91
51 Blažek Filip 90
51 Gollerová Kateřina 90
51 Volek Jan 90
54 Hrubša Branislav 85
55 Kačer Michal 84
56 Auředník Petr 80
56 Pospíšil Tomáš 80
58 Winkowski Pawel 78
59 Jícha Štěpán 76
60 Daskalov Nikola 75

61 Průša Michal 73
62 Fila Vladimír 70
63 Hrabě Ondřej 68
64 Čech Pavel 67
64 Kopřiva Michal 67
66 Rollo Alexandr 66
67 Volf Lukáš 64
68 Turek Josef 62
69 Bartsits Arnold 59
69 Líbal Jakub 59
69 Zimová Kateřina 59
72 Klícha Martin 56
73 Veselý Jan 55
74 Sojka Jakub 54
75 Jedlička Lukáš 53
76 Ostrý Filip 48
77 Lenfeld Pavel 47
77 Vostárek František 47
79 Bartošová Klára 45
80 Kohout Martin 44

81 Kudrnová Monika 43
82 Blanický Tomáš 41
83 Plíhal Miroslav 40
84 Dolejš Jiří 38
85 Fridrichovský Tomáš 36
86 Slavík Matěj 35
87 Haraksim Peter 34
87 Tůmová Kateřina 34
89 Vávra Radek 33
90 Veselka Jan 32
91 Čejna Libor 30
91 Kopnický Marek 30
91 Kušnír Karel 30
91 Zemánek Jakub 30
95 Klvaňa Tomáš 27
95 Penzová Tereza 27
97 Čuřík Petr 26
98 Coufal Jakub 25
98 Černá Karolína 25
98 Sýkora Ondřej 25
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1. sTředoČeská liga

	 Družstvo	 Kol	 V	 VP	 R	 PP	 P	 K	 Skore	 Legy	 B
1 Gumídci 13 12 1 0 0 0 0 113:44 256:147 38
2 Rosengart 11 9 0 0 0 2 0 87:45 192:134 27
3 Wikings 12 8 0 0 0 4 0 84:60 200:160 24
4 Krutý Krůty Crew 11 6 1 0 1 3 0 76:58 188:142 21
5 K.O.mix 12 5 1 0 1 5 0 69:77 178:188 18
6 Žižkoff 12 5 1 0 0 6 0 70:75 168:188 17
7 Rosengart B 11 5 0 0 0 6 0 62:70 165:171 15
8 Skunci 12 2 1 0 2 7 0 56:91 160:211 10
9 FS GARROTT 12 3 1 0 1 6 1 65:81 162:189 9
10 Vočko team 12 2 1 0 2 6 1 59:88 156:210 7
11 BAMBOo CLAN 10 2 0 0 0 8 0 45:75 121:173 6
12 Nps 12 2 1 0 1 6 2 50:96 140:221 3

2. a sTředoČeská liga

	 Družstvo	 Kol	 V	 VP	 R	 PP	 P	 K	 Skore	 Legy	 B
1 Načo Lamy 13 12 0 0 0 1 0 110:46 246:146 36
2 Plastyk Waryjors 12 10 0 0 0 2 0 105:39 230:118 30
3 FC Budějovická 14 7 3 0 0 4 0 88:83 214:212 27
4 BBBC Ballistix 12 8 0 0 1 3 0 85:60 205:161 25
5 Rebus FC 13 7 0 0 2 4 0 84:74 205:178 23
6 grup.šikana 12 5 1 0 2 4 0 76:71 183:178 19
7 Studený 12° 11 5 1 0 0 5 0 61:72 161:170 17
8 Jenkíz 13 3 2 0 0 8 0 62:96 164:227 13
9 Grande Zero 14 3 0 0 2 9 0 64:106 174:246 11
10 KVM 12 3 0 0 1 8 0 66:79 169:192 10
11 Taurin 13 2 1 0 1 9 0 58:100 160:236 9
12 D4M 11 1 1 0 0 9 0 50:83 144:191 5

2. b sTředoČeská liga

	 Družstvo	 Kol	 V	 VP	 R	 PP	 P	 K	 Skore	 Legy	 B
1 2 p.m. [RESORT] 14 12 0 0 2 0 0 118:52 263:154 38
2 Bazmeg B 13 11 1 0 0 1 0 100:57 227:152 35
3 Mexikáni MB 13 11 0 0 0 2 0 107:49 234:139 33
4 KAZATELNA 12 8 0 0 1 3 0 91:54 202:153 25
5 Winfast 13 7 1 0 1 4 0 87:71 212:184 24
6 Banzai 13 6 1 0 0 6 0 87:70 211:175 20
7 Molekula Žižkoff 15 5 1 0 0 9 0 81:100 204:238 17
8 Sfumáti 12 4 0 0 0 8 0 63:81 163:186 12
9 SMOT 00 12 4 0 0 0 8 0 61:83 165:196 12
10 Strážci Vesmíru 13 4 0 0 0 9 0 52:104 144:238 12
11 Uraňáci A 13 1 0 0 0 12 0 44:112 127:244 3
12 Chcíply Ti Ryb. 13 1 0 0 0 12 0 49:107 147:240 3

3. a sTředoČeská liga

	 Družstvo	 Kol	 V	 VP	 R	 PP	 P	 K	 Skore	 Legy	 B
1 FC Beercelona 10 6 2 0 0 2 0 79:43 182:115 22
2 City of Bubu 10 6 1 0 1 2 0 77:45 179:124 21
3 FATAL LooSERS 8 6 0 0 2 0 0 64:34 148:94 20
4 SEŠLISE A 8 6 1 0 0 1 0 61:36 135:98 20
5 BAMBOo ,,B‘‘ 9 5 1 0 1 2 0 62:48 147:120 18
6 2 STONED 10 5 0 0 0 5 0 51:69 130:162 15
7 Progresa 10 2 1 0 0 7 0 54:67 141:161 8

8 Dorky 9 1 1 0 2 5 0 47:64 118:145 7
9 T.C.M.T.S. 10 2 0 0 1 7 0 51:70 131:162 7
10 La Pachar 8 0 0 0 0 8 0 13:83 45:175 0

3. b sTředoČeská liga

	 Družstvo	 Kol	 V	 VP	 R	 PP	 P	 K	 Skore	 Legy	 B
1 Czaras Hoolba 11 9 1 0 1 0 0 94:40 211:113 30
2 FC - C 10 8 1 0 1 0 0 91:31 200:90 27
3 Inarabu 11 7 1 0 0 3 0 81:52 188:122 23
4 Los Bananos 11 7 0 0 0 4 0 85:47 189:120 21
5 Uspávači Hadov 10 5 1 0 1 3 0 67:55 159:132 18
6 Gbelínci 10 3 0 0 2 5 0 61:61 145:141 11
7 keptn.Mórgn 10 4 0 0 0 5 1 57:63 131:143 9
8 CHAČIROJI 10 3 0 0 0 7 0 51:69 117:150 9
9 VIDLAGANG 10 1 1 0 0 6 2 42:79 107:172 -1
10 To je jedno 11 0 0 0 0 0 11 0:132 0:264 -33

3. c sTředoČeská liga

	 Družstvo	 Kol	 V	 VP	 R	 PP	 P	 K	 Skore	 Legy	 B
1 SD Foosin 9 8 1 0 0 0 0 74:35 166:98 26
2 Rekt. Tsunami 10 8 1 0 0 1 0 90:31 195:88 26
3 Skateshop.cz 10 7 0 0 1 2 0 78:43 175:118 22
4 Nosiči ryb 10 7 0 0 0 3 0 81:39 178:105 21
5 Boo 3 10 5 0 0 1 4 0 65:56 157:137 16
6 Velbloud stáj 10 5 0 0 0 5 0 53:67 129:155 15
7 Balls of Steel 9 2 0 0 1 6 0 41:68 109:152 7
8 Tragnesor 9 1 1 0 0 7 0 33:76 91:173 5
9 T.C.M.T.M. 10 2 0 0 0 7 1 41:79 110:180 3
10 Foo§ka 9 0 0 0 0 9 0 23:85 81:185 0

1. a divize

	 Družstvo	 Kol	 V	 VP	 R	 PP	 P	 K	 Skore	 Legy	 B
1 STOFO PRAHA 11 10 1 0 0 0 0 106:27 224:91 32
2 FATAL ERROR 12 9 0 0 1 2 0 109:36 231:96 28
3 Jen tak... 10 7 2 0 0 1 0 92:30 199:80 25
4 Skateshop.cz B 11 8 0 0 1 2 0 90:43 203:110 25
5 TJ Jiskra 12 7 0 0 2 3 0 100:46 218:115 23
6 FC Barrell 11 6 0 0 0 5 0 77:55 179:126 18
7 Místo Činu 11 5 1 0 0 5 0 73:60 175:136 17
8 Pol. Gaspacho 11 6 0 0 0 4 1 74:58 169:138 15
9 FT Ůtulek 13 5 0 0 0 8 0 75:81 179:170 15
10 REMIX 12 2 0 0 0 10 0 36:108 83:222 6
11 SEŠLISE B 14 0 0 0 0 0 14 0:168 0:336 -42
12 AMORES PERROS 14 0 0 0 0 0 14 0:168 0:336 -42

1. b divize

	 Družstvo	 Kol	 V	 VP	 R	 PP	 P	 K	 Skore	 Legy	 B
1 RYCHLÁ ROTA 2 2 0 0 0 0 0 15:9 33:24 6
2 INSOMNIA 1 1 0 0 0 0 0 9:3 20:7 3
3 Auth. Amaters 1 1 0 0 0 0 0 8:4 19:9 3
4 FRESH MEET 1 0 0 0 0 1 0 5:7 13:14 0
5 NEHALOOO 1 0 0 0 0 1 0 4:8 11:19 0
6 KOSMONOSY 2 0 0 0 0 2 0 7:17 16:39 0

 středočeské ligové tabulky
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 Zdravím všechny severomoravským fotbálkem zaujaté čtenáře. Opět je tady 
stručný přehled zpráv z okolí „srdce rudého“ a jeho  fotbálkového dění. V násle-
dujících řádcích probereme jak ligu, tak Ov poháry sezóny 08-09, nebo novinku 
v podobě nově otevřeného foosball clubu ve Frýdku-Místku.
 Jak se již párkrát stalo, opět začneme ligou. Ještě nemám ani zdání čím zapl-
ním následujících pár řádků, protože ligové dění bych zde přirovnal tak k úspě-
chům egyptského curlingového týmu.
 Nuže začněme. Nějaké změny se zde přece jen udály, z důvodů nízké dru-
holigové účasti v loňském ročníku „Rozik“ ligy, se její účastníci dostali do první, 
bez jakéhokoli boje, proto je asi těžko mluvit o nějaké první lize. Ale někdo by 
se mohl urazit, protože se v hospodě může chlubit tím, že hraje 1.ligu! Nicméně 
hrací systém se změnil, někomu vyhovuje, jinému zas nikoli. Liga je rozdělena 
do dvou skupin, kde je v každé jeden z loňských favoritů. Ve skupinách se budou 
valit všichni mezi sebou, takže v každé skupině první dva celky postupují do play 
off, kde se bude hrát o poháry a bramboru. Celky se nijak neliší od loňské sezóny, 
někdo přišel, jiný odešel, některé týmy oslabily, jiné posílily, ale vesměs bych ne-
očekával rozdíl ve výsledcích od předešlých dvou ročníků. Mezi staronové favority 
obou skupin jak je již zvykem patří klasicky V.A.B.-AM75,FC Lučina Adámek, Co-
rona a SK Slezská. Vzhledem k featuringům v ostatních týmech, by se snad dalo 
i očekávat nějaké překvapení, v podobě postupu do play off, ale zatím tomu nic 
nenasvědčuje. Starým kamenem úrazu se opět stala termínovka, takže počítejme 
s tím, že spousta zápasů se bude odehrávat po uzávěrce ligy. Předem chci požádat 
o prodloužení sezóny pro region pod Mittalovými větry. V tabulkách se to zatím 
moc nehrotí, protože většina týmů nemá čas, tak je odehrána řekl bych menší 
polovina losovaných zápasů. Nejvíce týmů má opět Lučina, ale jsou to soupisky 
značně naředěné lidmi z okolí. Za zmínku stojí nový tým Hawaiští havíři, který se 
rozhodl zapojit, zatím jim to jde jako každému nováčkovi v historii ligy, ale kluci 
držte se, nevzdávejte se a bojujte, ať je nás víc! Víc už toho o lize skutečně z hlavy 
nevymáčknu a proto přejdeme k dění v ostravských pohárových luzích a hájích.

 ostravský report
 Předně se podívejme na jedničky, kde se konečně udály změny, v jednotlivcích 
válí talentovaný Radek Drda z Common rail, hned za ním se nalézá Marcel Musiol, 
Jan Kapřík, Adam Pernica a Jakub Sviták bez politické příslušnosti. Loňští masters 
of cups  Roman Zuba a Petr Wolný nejsou vidět, mají zřejmě moc práce a možná 
proto nemají zdaleka plný počet odehraných turnajů. Jinak se v první desítce obje-
vují pořád tatáž jména jako loni a předloni.
 Ve dvojicích je to díky častým změnám spoluhráčů v TOP 3 velice vyrovnané, 
ale zatím vede také Radek Drda, kterému za patama „snejkují“ Jan Kapřík s Kubou 
Svitákem, dál tam máme borce z Common rail, Lučiny, mezi které se ještě natlačil 
Jiří Polach z Corony a Jiřík Kaboň z Baníku Porubského.  
 Turnaje se klasicky odehrávají v již několikrát osvědčeném Naganu 98. V prů-
měru chodí cca 18 dvojic a 30 – 40 jednotlivců, každý doufá, kdy už se časy změní, 
lidi z hospod se prokalí až ke kuráži, naběhnou beze strachu k tyčím a s touhou 
něco se naučit, vyhrávat a rvát se do ligy respektive na Ov poháry.
Zatím to tak ještě není, ale snad tomu pomůžou fakta níže uvedená.
 Fakt je jen jeden, ale stojí za to! Fotbálková stálice a pamětník zároveň, dne 
8.2.2009 oficiálně (raději se posaďte!) otevřel Fotbálkový klubík s trefným názvem 
Foosball-club (viz stránky foosball-club.cz). V pátek 6.2.2009 se uskutečnil turnaj 
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pamětníků a přátel fotbálku, den na to byl zorganizován zahajovací turnaj pro re-
gistrované. Je to tak a doufejme, že to tak zůstane, protože od 8.2.2009 má severní 
Morava svůj první přímo Fotbalový klubík!!! „To čumíš Pepíku, co?!“ 
 Kdokoli může přijít a zahrát si na stolech, 3x Rosengart, 1x Bonzini a 1x Ju-
piter, podívat se na fotbálkovou projekci (ať víš jak na to), nebo si poklábosit 
v příjemném prostředí u pivka a jukeboxu. Jedná se o nekuřácky prostor, takže 
kdo nechce „smrdět“ jak po večeru ve zpocené herně plné uslintaných alkáčů, 
je vítán! Klubík je umístěn na Místeckém náměstí ve dvoře na rohu u křížového 
podchodu. Kdo tam už byl tak ví, jak si pan Musiol máknul, no a ti ostatní by to 
měli co nejdříve vidět!
 Má ubohá slovní zásoba vymačkala klávesový limit, proto můžete naši malou 
story o foosballu na Ostravsku, opět považovat za uzavřenou. Kdybyste měli jaký-
koli problém, já vám s ním nepomůžu, ale můžete to urgovat na stránkách www.
foosball.cz , nebo na čísle 605312370 – Jakub Roman. 

Mějte	se,	jak	chcete,	ale	u	tyček	vám	bude	nejlíp!
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 O rozhovor jsem požádal klatovský tým It‘s only game, který v rámci Plzeňské-
ho kraje zaznamenal v sezóně 2007/08 největší pokrok a nyní patří ke špičce naše-
ho kraje. Loni nakonec v lize skončili druzí a jako jediní reprezentovali Plzeňský kraj 
na srpnovém MČR družstev. Tým tvoří hráči Štěpán Štancl, Vojtěch Prorok, Jaromír 
Pechan, Jan Švec a nově Tomáš Klejna.

Kolik	let	hrajete	fotbálek	a	jak	jste	se	k	němu	dostali?
Štěpán	a	Vojta:	Fotbálek jsme začli hrát asi před třemi lety, jen tak pro zábavu 
v hospodě. Asi o rok později jsme poprvé hráli hospodský turnaj, kde jsme pře-
kvapivě skončili druzí. Tento náš první úspěch a náhoda, že jsme v naší oblíbené 
hospodě potkali Jakuba Čmika, který nám řekl o možnosti hrát turnaje pořádané 
ČFO, nás dovedla na náš první Plzeňský pohár v září 2007, po kterém jsme začli 
hrát ligu a jezdit pravidelně na turnaje do Plzně.
Míra:	Fotbálek jsem do rukou uchopil porvé v 16-ti letech. Cca po 2 odehraných 
letech jsem se odhodlal s kamarádem zkusit hospodský turnaj. A ten jsme vyhráli. 
Následně ještě 2 podobné, což mě motivovalo začít hrát pod ČFO.
Honza: S fotbálkem jsem začal na střední škole, po škole jsem chodil hrát do hos-
pody na Rosengart. Tam jsem hrál také svůj první turnaj. Potkal jsem tam i ostatní 
z našeho týmu a začal s nimi hrát v Plzni.

Jaké	jsou	vaše	cíle	ve	fotbálku?
Štěpán:	Chtěl bych svoji hru postupně zlepšit, jezdit na co nejvíce turnajů a mys-
lím, že nějaké výsledky pak přijdou samy. Žádné konkrétní cíle teď asi nemám.
vojta: Za nějaký čas bych chtěl začít objíždět ruzné turnaje v cizině a zlepšení se 
pak snad dostaví.
Míra:	Doufám, že letos alespoň něco vyhraju: -)
Honza: Můj cíl je stále se zlepšovat a aby mě fotbálek stále bavil.

Jaké	jsou	vaše	oblíbené	stoly	a	jaký	stůl	máte	doma?	
Štěpán:	 Můj oblíbený stůl je rozhodně Rosengart, asi také proto, že na něm 
mám nejvíc nahráno. Docela dobře se mi hraje na Tornádu, poslední dobou i na 
Garlandu. Na Bonzini se mi moc dobře nehraje, ale myslím, že bych si zvyknul. 
S ostatními stoly nemám zkušenosti. Doma mám Storm.
vojta: Můj nejoblíbenejší stůl je jednoznačně Garlando, který mám doma. Nerad 
hraju na Bonzini, ačkoli si myslím, že je to dobrý stůl a plánujeme ho teď koupit, 
aby jsme se na něm naučili hrát. Rosengart nemam nijak v lásce, ale hrát na něm 
musím.
Míra:	Zatím jsem měl možnost zahrát si pouze na stolech značky Garlando, Bonzi-
ni, Storm a Rosengart, který mi z nich vyhovuje nejvíce. Doma trénuji na Stormu. 
Honza: Doma mám Rosengart, na kterém se mi samozřejmě hraje nejlépe. Z ostat-
ních stolů se mi docela líbí Garlando, s dalšími moc velké zkušenosti nemám.

 zeptali jsme se: it‘s only game
Jaký	styl	hry	preferujete,	co	hrajete	za	triky?
Štěpán:	Myslím si, že pinshot, stahovačka i snake jsou tak stejně účinné, ale na 
trojce hraju jenom pinshoty. Stahovačka se mi líbí, ale nehraju jí tak, abych ji mohl 
používat. Snake nemám vůbec rád. Naopak z obrany se snažím hrát co nejvíce tri-
ků. 
vojta: Docela se mi líbí stahovačka, za nejlepší trik ale považuju pinshot, který 
hraju nejčastěji. Snake se mi zdá jako velmi účinná a proti jiným trikům snadno 
naučitelná střela,což ovšem nic nemění na tom, že se mi vůbec nelíbí a kvůli tomu 
bych ji nikdy nehrál.
Míra:	Já se snažím umět všechny triky co nejlépe, aby moje hra vypadala co nej-
zajímavěji. Jde to pomalu, ale registruji neustálé zlepšení.
Honza: Preferuju pinshot, kerý také nejvíce trénuji a to proto, že se mi tahle střela 
nejvíce líbí. Občas hraju také stahovačky.

Máte	nějaký	fotbálkový	vzor?
Štěpán:	Tak rozhodně Frederic Collignon, toho zmiňovat je skoro zbytečné, je to 
určitě nejlepší hráč na světě. Hodně se mi líbí i hra Jamalla Allalou, kterého jsem 
měl možnost vidět loni na Czech open. Z dalších hráčů bych zmínil třeba Franka 
Braunse nebo Pavola Kováčika.
vojta: Nejlepší hráč na světě je samozřejmě Collignon, takže fotbálkový vzor je 
pro mě asi on. Dále se mi líbí hra Pavola Kováčika, Tima Ludwiga a na české scéně 
Petra Plasgury.
Míra:	Pozorovat ty nejlepší mě baví, ale nikoho z nich nevnímám více, či méně 
jako svůj vzor.
Honza: Můj vzor je samozřejmě Collignon a obecně mohu říct, že se mi líbí hra 
hráčů hrajících pinshoty. Mimo těchto hráčů se mi líbí i hra Miroslava Mlejnka 
a Vojtěcha Nykodyma.

Jak	vidíte	fotbálkovou	scénu	v	Plzni?
Štěpán:	 Problém je určitě v malé hráčské základně, kterou navíc tvoří hlavně 
starší hráči, nové tváře příliš nevidíme. Tento problém se náborovými turnaji snaží 
řešit náš administrátor, čímž vyvažuje někdy pokulhávající organizaci. Na druhou 
stranu musím říct, že úroveň např. Plzeňských pohárů se poslední dobou o poznání 
zlepšila. Jinak po herní stránce bych řekl, že se zde úroveň pomalu zvyšuje.
vojta: Myslím si, že by se fotbálek v našem kraji mohl rozvíjet o poznání rychleji. 
Větší zájem o fotbálek tu má pouze pár lidí, což je škoda. Nechci rýpat, ale i ta 
organizace by mohla být lepší, i když musím uznat, že se poslední dobou situace 
zlepšuje.
Míra:	Nevím, jestli je to pouhé zdání, ale podle mě se úroveň hráčů v Plzeňském 
kraji za poslední rok o 50% zvedla. 
Honza: Myslím si, že problém plzeňské scény spočívá v malém počtu hráčů, kteří 
chodí na turnaje, což je do jisté míry zapříčeněno i ne uplně dobrou organizací.

Stanislav	Školek
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